
ROOM FEATURES 房間設施ROOM DETAILS 客房細節

Please note actual room layout may vary.
實際房間佈局可能有所變化。

EAST Hong Kong 香港東隅
Suite 套房 3003/3004/3005

EAST Hong Kong, 29 Taikoo Shing Road, Taikoo Shing, Hong Kong  香港東隅, 香港太古城  太古城道29號 
T +852 3968 3968  |  F +852 3968 3988 | W  www.easthotels.com/hongkong

ROOM SIZE

VIEW

BEDS

600 sq ft 平方尺 / 56 sqm 平方米 

Harbour View 海港景觀  

King 特大雙人床

Complimentary WiFi and wired broadband internet 免費無線及有線寬頻網絡

Apple TV (available in selected rooms only) 僅在部份客房提供

65-inch HD LCD TV with satellite and i-cable channels (+ laptop connection) 
設有衛星與有線寬頻頻道的65吋 HD 液晶電視（+ 手提電腦連線）

Complimentary tea and infusions 免費茶品與茶具

Complimentary mini-bar 免費享用房內迷你酒吧

Espresso maker with complimentary coffee 免費濃縮咖啡機

Walk-in rain shower 步入式雨淋花灑

Bathtub 獨立浴缸

Non-smoking 非吸煙

Safe 保險箱

For the ultimate EAST Hong Kong experience, book a night in one of our blissful Suites with gorgeous views of Victoria Harbour or the city’s urban jungle. With just six Suites on the 30th 

floor, each one offers a refreshing urban retreat with our signature playful touch. Alongside a dreamy designer tub and soft king size bed, you’ll share your suite with one of our colourful 

dino sculptures and in our harbour view suites, a fun Bubble Chair – perfect for watching sunset with a drink from the complimentary mini-bar.

入住套房飽覽維多利亞港和城市百態，感受最完美的香港東隅住宿體驗。僅在30樓的6間套房帶你逃離都市煩囂，為你煥發朝氣。除了充滿設計感的浴缸和舒適大雙
人床，房間更設有色彩繽紛的Dino恐龍。 坐在我們的泡泡椅上，休閒地享受免費迷你酒吧內的飲品。



ROOM FEATURES 房間設施ROOM DETAILS 客房細節

Please note actual room layout may vary.
實際房間佈局可能有所變化。

EAST Hong Kong 香港東隅
Suite 套房 3006 

EAST Hong Kong, 29 Taikoo Shing Road, Taikoo Shing, Hong Kong  香港東隅, 香港太古城  太古城道29號 
T +852 3968 3968  |  F +852 3968 3988 | W  www.easthotels.com/hongkong

ROOM SIZE

VIEW

BEDS

650 sq ft 平方尺 / 60 sqm 平方米 

Harbour View 海港景觀  

King 特大雙人床

Complimentary WiFi and wired broadband internet 免費無線及有線寬頻網絡

Apple TV (available in selected rooms only) 僅在部份客房提供

65-inch HD LCD TV with satellite and i-cable channels (+ laptop connection) 
設有衛星與有線寬頻頻道的65吋 HD 液晶電視（+ 手提電腦連線）

Complimentary tea and infusions 免費茶品與茶具

Complimentary mini-bar 免費享用房內迷你酒吧

Espresso maker with complimentary coffee 免費濃縮咖啡機

Walk-in rain shower 步入式雨淋花灑

Bathtub 獨立浴缸

Non-smoking 非吸煙

Safe 保險箱

For the ultimate EAST Hong Kong experience, book a night in one of our blissful Suites with gorgeous views of Victoria Harbour or the city’s urban jungle. With just six Suites on the 30th 

floor, each one offers a refreshing urban retreat with our signature playful touch. Alongside a dreamy designer tub and soft king size bed, you’ll share your suite with one of our colourful 

dino sculptures and in our harbour view suites, a fun Bubble Chair – perfect for watching sunset with a drink from the complimentary mini-bar.

入住套房飽覽維多利亞港和城市百態，感受最完美的香港東隅住宿體驗。僅在30樓的6間套房帶你逃離都市煩囂，為你煥發朝氣。除了充滿設計感的浴缸和舒適大雙
人床，房間更設有色彩繽紛的Dino恐龍。 坐在我們的泡泡椅上，休閒地享受免費迷你酒吧內的飲品。



ROOM FEATURES 房間設施ROOM DETAILS 客房細節

Please note actual room layout may vary.
實際房間佈局可能有所變化。

EAST Hong Kong 香港東隅
Suite 套房 3008/3009

EAST Hong Kong, 29 Taikoo Shing Road, Taikoo Shing, Hong Kong  香港東隅, 香港太古城  太古城道29號 
T +852 3968 3968  |  F +852 3968 3988 | W  www.easthotels.com/hongkong

ROOM SIZE

VIEW

BEDS

480 sq ft 平方尺 / 45 sqm 平方米 

Urban View 城市景觀  

King 特大雙人床

Complimentary WiFi and wired broadband internet 免費無線及有線寬頻網絡

Apple TV (available in selected rooms only) 僅在部份客房提供

65-inch HD LCD TV with satellite and i-cable channels (+ laptop connection) 
設有衛星與有線寬頻頻道的65吋 HD 液晶電視（+ 手提電腦連線）

Complimentary tea and infusions 免費茶品與茶具

Complimentary mini-bar 免費享用房內迷你酒吧

Espresso maker with complimentary coffee 免費濃縮咖啡機

Walk-in rain shower 步入式雨淋花灑

Bathtub 獨立浴缸

Non-smoking 非吸煙

Safe 保險箱

For the ultimate EAST Hong Kong experience, book a night in one of our blissful Suites with gorgeous views of Victoria Harbour or the city’s urban jungle. With just six Suites on the 30th 

floor, each one offers a refreshing urban retreat with our signature playful touch. Alongside a dreamy designer tub and soft king size bed, you’ll share your suite with one of our colourful 

dino sculptures and in our harbour view suites, a fun Bubble Chair – perfect for watching sunset with a drink from the complimentary mini-bar.

入住套房飽覽維多利亞港和城市百態，感受最完美的香港東隅住宿體驗。僅在30樓的6間套房帶你逃離都市煩囂，為你煥發朝氣。除了充滿設計感的浴缸和舒適大雙
人床，房間更設有色彩繽紛的Dino恐龍。 坐在我們的泡泡椅上，休閒地享受免費迷你酒吧內的飲品。


